



**Glasleistenwagen GLWD-44F-KR100**  
**[Art.- Nr. 2837]**

Glasleistenwagen doppelseitig, mit 44 Fächern, 2 Bügel je Seite für Aufnahme von Doppelreihe PVC-Rohre 100 x 100mm (nicht im Lieferumfang enthalten), Auflage für PVC-Rohre aus Lochblech verzinkt, 1 Ablagewanne aus Blech verzinkt, 11 Fächer oben M8 Gewindestange 100mm lang, mit Schutzschlauch und Endkappen bezogen, inclusive 1 Beschriftungsblech 150 x 1100mm verzinkt und an den Stirnseiten 160 x 110mm verzinkt. 2 Lenk- und 2 Bockrollen Ø 100mm.



**Glazing Bead Wagon GLWD-44F-KR100**  
**[Art.- No. 2837]**

Glazing Bead Wagon double sided, with 44 compartments, 2 hangers side for admission of double row PVC pipes 100 x 100mm (not included by delivery), edition for PVC pipes from perforated plate galvanised, 11 fields on top M8 thread pole 100mm long, with protective tube and final caps covered, inclusive 1 inscription-metal 150 x 1100mm galvanised and in the front ends 160 x 110mm galvanised. 4 directional wheels Ø 100mm, 2 wheels lockable and 2 transport arms allows an easy movement and storage on the working station.

Art.-Nr.	2837	Art.-No.
Typ	GLWD-44F	Type
Fächer	4x 11	Bin
Fachgröße	100 x 100mm	Bin size
Besonderheit	Gestaffelt für kurze und lange Zuschnitte	Compartments height for short and long cuts
Länge	1250mm	Length
Breite	610mm	Width
Höhe	1640mm	Height
Tragkraft	400kg	Load
Gewicht	65kg	Weight